



青岛市人民政府公报

QINGDAO MUNICIPAL PEOPLE'S GOVERNMENT GAZETTE

2018

第5、6期（总第375期）

目 录

【政府规章】

关于废止67件政府规章和宣布失效17件政府规章的决定

(市政府令〔2018〕262号) (1)

【市政府文件】

关于开展青岛市第三次土地调查的通知

(青政发〔2018〕3号) (4)

关于公布第十批市级文物保护单位的通知

(青政发〔2018〕11号) (6)

关于印发青岛市长期护理保险暂行办法的通知

(青政发〔2018〕12号) (8)

关于深化户籍制度改革的实施意见

(青政发〔2018〕13号) (11)

关于印发青岛市控制温室气体排放工作方案的通知

(青政字〔2018〕8号) (15)

关于进一步扩大和升级信息消费持续释放内需潜力的实施意见

(青政字〔2018〕12号) (19)

【市政府办公厅文件】

转发市民政局等部门关于进一步加强困难居民医疗刚性支出救助工作意见的通知

(青政办发〔2018〕1号) (23)

转发市安全监管局关于进一步做好安全生产风险分级管控和隐患排查治理双重预防体系建设工作

实施意见的通知

(青政办字〔2018〕21号) (27)

【人事机构】

近期市政府任免的工作人员名单 (30)

Qingdao Municipal People's Government Gazette

Vol. 5&6(No. 375)

Edited by the General Office of the Qingdao Municipal People's Government

Published on March 30, 2018

Contents

Regulation of the Qingdao Municipal People's Government

Decision on Abolishing 67 Government Regulations and Announcing the Invalidity of 17 Government Regulations (Decree of Qingdao Municipal People's Government〔2018〕No. 262)	(1)
---	-----

Documents Issued by the Qingdao Municipal People's Government

Circular on Carrying out the Third Land Survey in Qingdao (QZF〔2018〕No. 3)	(4)
---	-----

Circular on Publicizing the Tenth Batch of Municipal Cultural Heritage Sites (QZF〔2018〕No. 11)	(6)
---	-----

Circular on Printing and Issuing <i>the Interim Measures for Long - term Care Insurance in Qingdao</i> (QZF〔2018〕No. 12)	(8)
---	-----

Opinions on Carrying out the Work of Deepening the Reform of Household Registration System (QZF〔2018〕No. 13)	(11)
---	------

Circular on Printing and Issuing <i>the Work Plan of Qingdao on Limiting Greenhouse Gas Emissions</i> (QZZ〔2018〕No. 8)	(15)
---	------

Opinions on Carrying out the Work of Further Expanding and Upgrading Information Consumption to Continually Unleash Potential Domestic Demand (QZZ〔2018〕No. 12)	(19)
--	------

Documents Issued by the General Office of the Qingdao Municipal People's Government

Circular on Transmitting and Issuing <i>Opinions of Qingdao Municipal Bureau of Civil Affairs and Other Departments on Further Strengthening Financial Support for the Necessary Medical Care Expenses of Financially - challenged Residents</i> (QZBF〔2018〕No. 1)	(23)
---	------

Circular on Transmitting and Issuing <i>Opinions of Qingdao Municipal Administration of Work Safety on Further Carrying out the Work of Building the Two - pronged Risk Prevention System Focusing on Tier - based Risk Control and the Identification and Elimination of Hidden Risks</i> (QZBZ〔2018〕No. 21)	(27)
--	------

Personnel and Organization

Recent Appointments and Removals Made by the Qingdao Municipal People's Government	(30)
--	------

《青岛市人民政府公报》简介

《青岛市人民政府公报》是 2001 年经市政府常务会议决定创办，由市政府办公厅编辑出版的面向社会公开发行的政府出版物。

《青岛市人民政府公报》集中、准确地刊载：市政府规章；以市政府、市政府办公厅名义发布的具有普遍约束力的规范性文件；政府各项行政措施；机构改革；人事任免等。

《青岛市人民政府公报》是政府规章和政府文件的法定载体，在《青岛市人民政府公报》上刊登的市政府规章、市政府及其办公厅的文件为标准文本，与“红头文件”具有同等效力。

《青岛市人民政府公报》为 A4 开本，半月刊，全年出版 24 期。

《青岛市人民政府公报》电子版请查阅“青岛政务网”。网址：[http://www.qingdao.gov.cn/n172/n68422/n1527/。](http://www.qingdao.gov.cn/n172/n68422/n1527/)

青岛市人民政府公报

2018 年第 5、6 期（总第 375 期）

3 月 30 日出版

主办：青岛市人民政府办公厅

国内统一刊号：CN37—1376/D

地址：青岛市市南区香港中路 11 号

邮编：266071

设计印刷：青岛市市级机关文印中心
